

聲 明 書

本會近日發現有他人冒名並盜用本會於 2023 年所指導舉辦，由司法院主辦、艾力得國際會議顧問股份有限公司承辦之「2023 年國際法官協會第 65 屆年會暨成立 70 週年慶祝活動」之相關網站內容，恐造成大眾混淆，甚至傳遞錯誤資訊。

本會特此嚴正聲明，「2023 年國際法官協會第 65 屆年會暨成立 70 週年慶祝活動」已於民國 112 年 9 月 21 日圓滿落幕，所有報名活動與費用收取作業亦已於該日前全部截止。活動專屬官方網站亦已於會後正式下架。凡任何以「2023 年國際法官協會年會」名義所設立之網站，如未經本會、主辦單位或承辦單位授權，皆屬非官方網站，其行為與活動與本會及主辦／承辦單位無涉。

茲為慎重起見，本會特此聲明如上。倘若對「2023 年國際法官協會第 65 屆年會暨成立 70 週年慶祝活動」有任何疑義，敬請逕洽本會、主辦單位或承辦單位以資確認，謝謝。

中華民國法官協會

理事長：沈方維

中華民國 114 年 5 月 13 日

Official Statement

The Judges Association of the Republic of China (Taiwan) has recently discovered that certain individuals have impersonated our organization and misappropriated content from the official website of the **“The 65th Annual Meeting and 70th anniversary of the IAJ”**, an event held under the guidance of our association, hosted by the Judicial Yuan in 2023.

We hereby issue this formal statement to clarify that the aforementioned event was successfully concluded on **September 21, 2023**. All registration processes and payment collections were closed as of that date. The official website associated with the event was also deactivated following the conclusion of the meeting.

Any websites currently operating under the name of the **“The 65th Annual Meeting and 70th anniversary of the IAJ”** that are not authorized by our association, the host, or the official organizer, are not legitimate. Their activities and any information disseminated through such platforms are in no way associated with or endorsed by our association, the host institution, or the official organizing body.

For the sake of clarity and public interest, we hereby make this solemn declaration. Should you have any questions or concerns regarding the **“The 65th Annual Meeting and 70th anniversary of the IAJ,”** please contact our association, the host, or the designated organizer for verification.

Judges Association of the Republic of China (Taiwan)

President: Fong-wei, Shen

May 13, 2025